
 
Protokół Nr  40/2022 
 

ze  wspólnego posiedzenia Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej  

oraz Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 24 stycznia 2022 r. 
 

Zdalne obrady Komisji otworzyli: 

1)Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Rodziny – Bożenna Morycińska 

2)Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Włodzimierz Sajda 

3)Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu –  

Mariusz Łata  

stwierdzając quorum na podstawie list obecności (listy obecności w załączeniu). 
 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.42. 
 

Wobec braku uwag członkowie Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej  

i Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 
 

Ad I./ Zaopiniowanie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu 25 stycznia 2022 r., w sprawie: 
 

1) zamiaru likwidacji Międzyszkolnego Ośrodka Gimnastyki Korekcyjno-
Kompensacyjnej w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
 

Wiceprezydent Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – p. D. Smolińskipoinformował 
zebranych, że podjęcie przez Radę Miasta uchwały intencyjnej w sprawie zamiaru 
likwidacji ośrodka umożliwi rozpoczęcie procedury likwidacyjnej, tj. zawiadomienie  
o planowanych działaniach rodziców uczniów oraz kuratora oświaty. Po uzyskaniu 
przedmiotowej opinii, z dniem 31 sierpnia 2022 r. w drodze uchwały Rady 
Miastanastąpi rozwiązanie Zespołu Szkół i Placówek Publicznych Nr 3 oraz 
likwidacja ośrodka. Proponowana likwidacja MOGKK nie wpłynie negatywnie na 
działalność pozalekcyjną skierowaną do uczniów, ponieważ zadania realizowane 
przez ośrodek przejmie Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. Dzięki planowanej 
zmianie organizacyjnej najbardziej obecnie popularna forma w usprawnianiu dzieci z 
wadami postawy- gimnastyka korekcyjna, będzie wsparta korekcją tych 
niepełnosprawności w środowisku wodnym. Ponadto, Miejski Ośrodek Sportu i 
Rekreacji będzie pozyskiwał środki zewnętrzne na zadania związane z profilaktyką i 
korekcją wad postawy z wykorzystaniem własnego działu odnowy biologicznej. To 
postępowanie rozszerzy ofertę skierowaną do dzieci z wadami postawy nie tylko na 
terenie miasta, ale również całego powiatu. 
Radny K. Stelmasik zwrócił uwagę, że obecnie w Międzyszkolnym Ośrodku 
Gimnastyki Korekcyjno-Kompensacyjnej zatrudnione są trzy osoby z odpowiednimi 
kwalifikacjami. Radny Stelmasik zapytał, czy Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji 
dysponuje personelem z uprawnieniami do prowadzenia gimnastyko korekcyjnej  
z dziećmi.   
Wiceprezydent D. Smoliński potwierdził, że w chwili obecnej w ośrodku 
zatrudnionych jest trzech nauczycieli, z których: jeden posiada prawo do emerytury,  
a drugi – prawo do nauczycielskiego świadczenia kompensacyjnego. Propozycję 



zatrudnienia na nowym obiekcie dostały wszystkie w.w osoby. Wiceprezydent 
zapewnił również, że MOSiR dysponuje odpowiednimi kadrami w przedmiotowym 
zakresie.  
Radna G. Maj zgłosiła zapytanie - czy koniecznością jest likwidacja Ośrodka, czy nie 
wystarczyłaby tylko reorganizacja placówki aby rozszerzyć zakres jest działania  
i objąć gimnastyką korekcyjno- kompensacyjną szerszą grupę dzieci i młodzieży 
z miasta i okolic. 
Wiceprezydent D. Smoliński odpowiedział, że niestety nie. Bardzo ważnym aspektem 

proponowanych działań jest również poprawa warunków kształcenia uczniów  

w szkole podstawowej. Obecnie PSP Nr 5, która oprócz Ośrodka wchodzi w skład 

Zespołu Szkół i Placówek Publicznych Nr 3, jest największą szkołą prowadzoną 

przez gminę. To powoduje duże obciążenie budynku, co sprawia, że np. zajęcia 

wychowania fizycznego odbywają się również na holach z powodu zbyt dużego 

obłożenia sal gimnastycznych. Sale gimnastyki korekcyjnej mogą zostać 

przekształcone w sale do prowadzenia zajęć w-f. Jedna z sal może zostać również 

przekształcona w świetlicę środowiskową, ponieważ posiada własną szatnię  

i oddzielne wejście z zewnątrz. Biorąc pod uwagę przesłanki organizacyjne  

ale przede wszystkim mając na celu poprawę skuteczności prowadzonych działań  

w zakresie korekty wad postawy uczniów oraz lepsze wykorzystanie posiadanej 

bazy, zasadnym będzie podjęcie niniejszej uchwały. 

Na zakończenie dyskusji Radny M. Łata wyraził swoją akceptację działań objętych 

przedmiotowym projektem uchwały. Radny M. Łata zapewnił, że nie ma żadnych 

obaw, iż zajęcia z gimnastyki korekcyjno-kompensacyjnej na obiektach MOSiR 

stracą na swojej jakości i profesjonalizmie. Wręcz odwrotnie, mogą tylko zyskać,  

np. na bazie lokaloweji infrastrukturze okalającej (parkingi).  
 

Na tym dyskusję zakończono. 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej, 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 
 

2) nadania nazwy terenowi w Ostrowcu Świętokrzyskim, („Dziedziniec Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy”)  
 

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego UM p. A. Targowska poinformowała,  

że z inicjatywą uhonorowania 30-lecia działalności Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy wystąpił Komitet Obywatelskiej Inicjatywy Uchwałodawczej w sprawie 

nadania nazwy „Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy” oraz Ostrowiecki Sztab 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Naczelnik A. Targowskapowiedziała,  

że teren przy budynkach na ul. Siennieńskiej, użytkowanych przez gminne instytucje 

kultury, który będzie miejscem tegorocznego 30. oraz kolejnych Finałów Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy, jest reprezentatywnym miejscem na uhonorowanie 

30-letniej działalności WOŚP. Natomiast, nadanie mu przedmiotowej nazwy będzie 

wyrazem wdzięczności lokalnej społeczności dla osób angażujących się w jej pracę, 

jak również ludzi wspierających finansowo to przedsięwzięcie. Wniosek o nadanie 

nazwy został pozytywnie zaopiniowany przez Zespół ds. nazewnictwa ulic i placów. 



Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego p. A. Niedbała oznajmiła, że  w związku 

z tym, że inicjatywa w.w Komitetu przyjęła formę uchwały, której projektodawcą jest 

Prezydent Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, Komitet podjął uchwałę o rozwiązaniu 

i przekazaniu działań zmierzających do upamiętnienia 30-letniej działalności WOŚP 

na ręce Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego i Prezydenta Miasta.   

Następnie głos zabrał Radny RM K. Wójcik, zarazem jeden z przedstawicieli 

Komitetu Obywatelskiej Inicjatywy Uchwałodawczej, który bardzo serdecznie 

podziękował Prezydentowi Miasta za przychylne i merytoryczne podejście  

do inicjatywy Komitetu Obywatelskiej Inicjatywy Uchwałodawczej w sprawie 

uhonorowania WOŚP-u w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

Na zakończenie głos zabrał Pan B. Gębusia – Przedstawiciel Komitetu Obywatelskiej 

Inicjatywy Uchwałodawczej,który przedstawił uzasadnienie do projektu 

przedmiotowej uchwały, historię działalności WOŚP-u oraz wyraził podziękowanie 

Radzie Miasta i Prezydentowi Miasta za zainteresowanie i pozytywne podejście  

do propozycji Komitetu, którego jest przedstawicielem.  

 

Na tym dyskusję zakończono.  

 

Komisja Samorządowa RM stosunkiem głosów: 4 „za”, przy braku głosów 

przeciwnych i jednym głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 

3) opłaty targowej, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 

4) regulaminu targowisk gminnych w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 
 

5) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat,  

jak również trybu ich pobierania,  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny oraz Komisji Samorządowej, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

6) zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 
 



7) zmiany uchwały zm. uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski”, 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad II./ Sprawy różne. 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM oraz Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  
i Sportu RM nie zgłosili żadnych spraw różnych. 
 
Na tym zakończono obrady Komisji Samorządowej RM i Komisji Edukacji, 
Wychowania, Kultury i Sportu RM o godz. 15.25. 
 
Komisja ds. Rodziny RMkontynuowała swoje obrady ze względu na konieczność 

rozpatrzenia spraw z zakresu działalności Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 

Świętokrzyskim.  

 

- wniosekZakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim o wyrażenie zgody 

na zawarcie umowy najmu na czas nieokreślony lokalu mieszkalnego położonego  

na os. …………………..z Panią ………………………... 
 

Nie zgłoszono zapytań do w.w. wniosku. 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny RM jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowali przedmiotowy wniosek. (w załączeniu do protokołu). 
 

- Projekt wykazu osób zakwalifikowanych do przydziału lokalu z mieszkaniowego 

zasobu Gminy w 2022 r. 
 

Nie zgłoszono zapytań do w.w. projektu wykazu. 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny RM jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowali projekt wykazu. (w załączeniu do protokołu). 

 

Członkowie Komisji ds. Rodziny RM nie zgłosili żadnych spraw różnych. 
 

Na tym zakończono obrady Komisji ds. Rodziny RM o godz. 15.33. 

 

Przewodniczyli: 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM  - Bożenna Morycińska 

Wiceprzewodniczący  Komisji Samorządowej RM -Włodzimierz Sajda 

PrzewodniczącyKomisji Edukacji, Wychowania,Kultury i SportuRM -  

Mariusz Łata       

 
Protokołowała: Eliza Kaniewska 


